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Protokół Nr 11/2022 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

z dnia 01 marca 2022 r. 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Renata Frontczak – przewodnicząca komisji 

2. Wronecki Tomasz – zastępca przewodniczącej komisji 

3. Gawrysiak Renata – członek komisji 

4. Czarniak Janusz – członek komisji 

Spoza Komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dabrowa Biskupia 

2. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Wochna Monika – starszy inspektor ds. obsługi rady gminy 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Rozpatrzenie petycji z dnia 11 lutego 2022 r. oraz z dnia 24 lutego 2022 r. w sprawie 

zmian uchwał antysmogowych i programów ochrony powietrza.  

3. Zakończenie posiedzenia. 

Ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodnicząca Komisji, radna Renata Frontczak o godzinie 12:00 

otworzyła posiedzenie Komisji, a następnie powitała członków komisji, Przewodniczącą Rady 

Gminy Panią Wiesławę Posadzy, Wójta Gminy Pana Marcina Filipiaka oraz obecnych 

pracowników urzędu gminy.  

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad.2. Rozpatrzenie petycji z dnia 11 lutego 2022 r. oraz z dnia 24 lutego 2022 r. w sprawie 

zmian uchwał antysmogowych i programów ochrony powietrza.  

Petycje stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodnicząca komisji odczytała członkom komisji petycję złożoną  dnia 11 lutego 2022 r. 

w sprawie zmian uchwał antysmogowych i programów ochrony powietrza. Dodała, że kolejna 

petycja z dnia 24 lutego 2022 r. jest tej samej treści tylko przesłana przez innego nadawcę. 

Członkowie komisji zapoznali się z wszelkimi aktami dotyczącymi powyższych petycji.  

Radna Renata Gawrysiak – Uważam, że powyższe petycje nie należą do kompetencji Rady 

Gminy, ponieważ uchwały podjął Sejmik Województwa Kujawsko-Pomorskiego. 
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Radny Tomasz Wronecki – To jest bez sensu, że kolejne instytucje przysyłają te same 

dokumenty w tej samej sprawie. Od początku powinni skierować te petycje do Sejmiku 

Województwa.  

Radny Janusz Czarniak – Jestem tego samego zdania.  

Radna Renata Frontczak – Również uważam, że należy przekazać te petycje do Sejmiku 

Województwa Kujawsko-Pomorskiego, tym bardziej, że sprawa dotyczy uchwał z 2019 i 2020 

roku. 

Wszyscy członkowie komisji jednogłośnie 4 głosami „za” zadecydowali, że obie petycje 

należy przekazał według właściwości do sejmiku Województwa Kujawsko-Pomorskiego.  

Komisja przygotowała projekty uchwał w sprawie przekazania petycji według właściwości.  

Projekty uchwał stanowią załącznik do protokołu 

Ad.3. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodniczący Komisji, radna Renata 

Frontczak podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 01 marca., godz. 13:00 

  Protokółowała:    Prowadząca posiedzenie 

  Monika Wochna    Renata Frontczak 


